



Mr. Tianxiang Sun

Principal Developer of Fudan Moss Project
Doctoral Candidate at the School of Computer Science and Technology
Fudan University

孙天祥先生

现任复旦大学复旦 Moss 项目主开发者/计算机科学技术学院博士研究生

Mr. Sun Tianxiang has many years of experience in AI Industry. He is currently the Principal Developer of Fudan Moss Project & Doctoral Candidate at the School of Computer Science and Technology at Fudan University (since 2019/09), and responsible for all work on the Moss project. At the same time, he also serves as a research intern in Shanghai Artificial Intelligence Laboratory, and he is responsible for the research related to the big model. His mentors are Professor Qiu Xipeng and Professor Huang Xuanjing. His research focuses on machine learning and its application in Natural language processing, especially the efficient fine-tuning and reasoning of pre training language models, multi task learning, Knowledge representation and reasoning learning, etc. At the same time, as the first author, he has published multiple papers at conferences such as ICML, ACL, NAACL, AAAI, and COLING, with a total of over 650 citations.

孙天祥先生在 2019/09 至今在复旦大学复旦 Moss 项目主开发者/计算机科学技术学院博士研究生

- 现为复旦 Moss 项目主开发者，负责/参与 Moss 项目的全部工作。
- 同时专家担任上海人工智能实验室研究实习生，负责大模型相关研究。
- 也是复旦大学计算机科学与技术博士研究生，导师为邱锡鹏教授和黄萱菁教授。

研究集中于机器学习及其在自然语言处理中的应用，特别是预训练语言模型的高效微调及推理、多任务学习、知识表示学习等。作为第一作者在 ICML, ACL, NAACL, AAAI, COLING 等会议发表多篇论文，总被引 650 余次。